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SKUPSTINA CRNE GORE

Obavjestavamo Vas da ce na osnovu cfana 187 Poslovnika Skupstine Crne Gore, 

oviasceni predstavnik Kluba poslanika Socijatdemokrata Crne Gore, poslanik Nikola 

Zirojevic, postaviti pitanje predsjedniku Vlade Crne Gore na Dvanaestoj - posebnoj 

sjednici Prvog redovnog (proljecnjeg) zasijedanja u 2024. godini koja je zakazana za 

19, jul 2024. godine.

Predsjednik kluba poslanik 

. RDRIS MUGOSA
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SKUPSTINA CRNE GORE

Na osnovu clana 187 Poslovnika Skupstine Crne Gore, predsjedniku Vlade Crne Gore. 
Milojku Spajicu, postavijam sljedece pitanje:

„Kako komentarisete izjave predsjednika Skupstine Crne Gore, Andrije Mandica, kojima 
je inicirao izgradnju kapele na Lovcenu, a koje duboko dijele crnogorsko drustvo i 
potencijaino mogu dovesti do ozbiijnog pogorsanja meduvjerskih i medunacionalnih 

odnosa u Crnoj Gori? Kakav je Vas stav po ovom pitanju?"

OBRAZLOZENJE

Pitanje cu obrazloziti na samoj sjednici.

lanikNikola Zirojevic^^ps

Ul. Svetlane Kane Radevic br-3, 81 000 Podgorica
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Klub poslanika: Socijaldemokrate Crne Gore 
Poslanik, g-din Nikola Zirojevic

POSLANICKO PITANJE

Kako koraentarisete izjave predsjednika Skupstine Crne Gore, Andrije 

Mandica, kojima je inicirao izgradnju kapele na Lovcenu, a koje duboko 

dijele crnogorsko drustvo i potencijalno mogu dovesti do ozbiljnog 

pogorsanja meduvjerskih i medunacionalnih odnosa u Crnoj Gori? 

Kakav je Vas stav po ovom pitanju?

ODGOVOR

Uvazeni poslanifie Zirojevicu,

Vlada Crne Gore fokusirana je na vladavinu prava, ekonomski razvoj, 
evropske integracije, regionalnu saradnju. Na svim ovim poljima 

imamo jos mnogo posla i neophodno je da svakog dana cinimo sve, kako 

bismo obezbijedili bolje zivotne uslove za sve na^e gradane i postali 
prosperitetno drustvo, uredeno po svim demokratskim standardima. 
Da smo na dobrom putu, potvrduje nedavno dobijeni IBAR, ali i reforme 

koje sprovodimo na ekonomskom planu, ubrzani razvoj infrastrukture.
itd.
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Sto se tice pitanja koja i dalje dijele crnogorsko drustvo, njima moramo 

pristupati sa vise senzibiliteta. Za odiuke o svim takvim pitanjima 

morao bi da postoji puni drustveni konsenzus. Takav odnos, 
prvenstveno, treba da praktikuju nosioci najvaznijih drzavnih funkcija. 
Sa ovog mjesta zelim da istaknem znacaj ocuvanja istorijskog i 
kulturnog nasljeda Crne Gore. Svaka inicijativa koja se tice ovih tema 

mora se tretirati sa najvecom paznjom i odgovornoscu.

Konkretno, kada je u pitanju inicijativa o obnovi Njegoseve kapele na 

Lovcenu, culi smo od gospodina Mandica, kao pokretaca te inicijative, 
da smatra da smo danas zreii kao drustvo da realizujemo takvu ideju i 
da ce to dovesti do pomirenja u Crnoj Gori. Od Vas, gospodine 

Zirojevicu, cujemo da takve inicijative duboko dijele crnogorsko 

drustvo i potencijalno mogu dovesti do ozbiljnog pogorsanja 

medunacionalnih i meduvjerskih odnosa u Crnoj Gori. Svjedoci smo i 
brojnih drugih reakcija i komentara, koji ne idu u prilog saopstenoj 

Inicijativi.
Zato, sagledavajuci potencijalni uticaj na sveukupne drustveno- 

politicke odnose u zemlji, ukljucujuci i moguce dodatne podjeie i 
konfrontacije, molim uvazenog predsjednika Skupstine Crne Gore da 

odustane od ove ideje i da svi zajedno budemo usmjereni ka rjesenjima 

koja su u najboijem interesu Crne Gore i njenih gradana.

S poltovanjem,

PREDSJEDNIK
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